



條款及細則 Terms and Conditions

- 適用於香港及澳門市場。
- 只適用於標準訂單。
- 電子錢包適用於標準訂單。
- 不適用於基本獎勵訂單及基本獎勵積分換領訂單。
- 適用於送貨訂單及體驗中心自取訂單。
- 不適用於電郵、電話及體驗中心下單。
- 訂單處理次序是根據我們收到您訂單的時間而定。
- 於遞交訂單以後，不能作任何更改。
- 請清楚核對訂單送貨地址及取貨方式。
- 凡購滿 100PV 或以上的單一活動訂單均享免費本地送貨服務，會員亦可選擇於銅鑼灣體驗中心取貨。(所有訂單均會透過送貨服務寄出。任何低於 100PV 的活動訂單將會被收取正常送貨服務費。)
- 所有贈品只適用於首兩張訂單。
- 所有活動產品訂購及特別優惠只供「已購票的會員」購買。所有產品及禮品送完即止。
- 所有活動訂單將於活動後 3-5 個工作天內被處理。
- 產品開封後將不設換貨。
- 如有任何爭議，Young Living 將保留最終決定權。

- Available for Hong Kong and Macau markets.
- Available for Quick Orders only.
- Account Credit is applicable to Quick Orders.
- Not applicable for Essential Rewards Subscription Orders and Essential Rewards Point Redemption Orders.
- Available for shipping orders and pick-up orders at Experience Center.
- Not available for email orders, phone orders and in-person orders at Experience Center.
- Orders are on first-come-first-served basis according to the submission timestamp of your order form. No rain check if sold out.
- No amendment is allowed once the order form is submitted.
- Please clearly verify the shipping address and shipping method.
- Event orders with 100PV or above will enjoy free local delivery service. No order collection at Experience Center in Causeway Bay is available. (All event orders are meant for shipping orders only. For any event orders below 100PV, a standard shipping fee will be applied.)
- All promotion gifts are applicable only to the first two orders.
- Event-exclusive products and promotions are for participating members of the event only, while supply lasts.
- All event orders will be processed within 3-5 business days after the event.
- No exchange for the opened products.
- Should there be any dispute, the decision of Young Living should be final.